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PROTOKÓŁ Nr LXIV/2024 

z Sesji  Rady Miejskiej w Tucznie z 
z dnia 22 lutego 2024r. 

 
Na podstawie listy obecności w posiedzeniu Rady Miejskiej w Tucznie uczestniczyło o godzinie 15:02 11 
Radnych.  
Posiedzenie odbyło się w Gminnym Ośrodku Kultury w Tucznie, ul. Wolności 26A, 78-640 Tuczno 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli także następujący goście: 
 
1. Burmistrz Tuczna – Krzysztof Mikołajczyk 
2. Zastępca Burmistrza – Alicja Wdowińska 
3. Skarbnik Gminy – Violetta Stępień 

 
 
Ad. pkt. 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Przewodnicząca rozpoczęła obrady oraz stwierdziła quorum. 
 
Ad. pkt. 2 
Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodnicząca odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Informacja Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 
5. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/499/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Tuczno na 2024 r. 
6. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/500/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie uchwalenia zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuczno na lata 2024 - 2036. 
7. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/501/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zaciągnięcia kredytu na 
finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa sieci wodociągowej i komunalnej oczyszczalni 
ścieków wraz z infrastrukturą towarzyszącą w miejscowości Marcinkowice” - II Etap. 
8. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/502/2024 Rady Miejskiej w Tucznie zmieniającej Uchwałę Nr 
LXIII/491/2023 Rady Miejskiej w Tucznie z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie ustalenia stawki dotacji 
przedmiotowej na dopłatę do funduszu remontowego dla zakładu budżetowego - Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Tucznie na 2024 rok. 
9. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/503/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Wałeckiemu na dofinasowanie Punktu Konsultacyjnego i Interwencji Kryzysowej 
w Wałczu. 
10. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/504/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie przyjęcia programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tuczno w 
2024 roku. 
11. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/505/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia planu ogólnego Gminy Tuczno. 
12. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/506/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie wyrażenia zgody na 
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zawarcie kolejnej umowy dzierżawy dla działek znajdujących się na terenie Gminy Tuczno. 
13. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/507/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie ustalenia wysokości opłat 
z tytułu zajęcia pasa drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy Tuczno. 
14. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/508/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zatwierdzenia planów 
pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Tucznie na 2024 rok. 
15. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/509/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej, biorącego udział w działaniach ratowniczych lub 
szkoleniach pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 
16. Podjęcie Uchwały Nr LXIV/510/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie Gminy Tuczno na rok 2024. 
17. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
19. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 
20. Zamknięcie LXIV Sesji Rady Miejskiej w Tucznie. 
 

Przewodnicząca odczytała również projekt Uchwały Nr LXIV/511/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości będącej własnością Gminy 
Tuczno. Decyzją radnych punkt ten nie został wprowadzony do porządku obrad głosami: 
ZA - 4 
PRZECIW - 5 
WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2 
 
Zagłosowano nad przyjęciem porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 
Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-
Tereszczak 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 
 
Ad. pkt. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu. Rozpoczęto głosowanie: 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 
Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-
Tereszczak 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 
 
Ad. Pkt. 4 
Informacja Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 
Sprawozdanie obejmuje okres od 28 grudnia 2023 r. do 22 lutego 2024 r. 9 stycznia odbyło się spotkanie 
członków zarządu Stowarzyszenia na Rzecz Wsparcia Rozwoju Gmin Powiatu Wałeckiego. 12 stycznia 
– pożegnanie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wałczu, dotychczasowy 
komendant odszedł na emeryturę. 12 stycznia odbyło się również Spotkanie Noworoczne w Mirosławcu. 
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17 stycznia – posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 29 stycznia – 
podsumowanie roku w bibliotece w Tucznie. Burmistrz wyraził swe uznanie dla poczynań Dyrektora, 
który ma dużo ciekawych pomysłów. 6 stycznia – wspólne posiedzenie Komisji, spotkanie dotyczyło 
zmian w budżecie oraz projektu „Oświetlamy Polskę”. 7 lutego – rada budowy odnośnie oczyszczalni 
ścieków w Marcinkowicach. 9 lutego – Spotkanie Noworoczne we Wrzosach organizowane wspólnie z 
Przewodniczącą Rady, odbyło się na nim podsumowanie, docenienie i podziękowanie osobom, które w 
szczególny sposób angażują się w życie gminy. 10 lutego – zakończenie turnieju ligi halowej o puchar 
Burmistrza Tuczna, Burmistrz podziękował „Jedności Tuczno” za organizację. 14 lutego – odprawa 
roczna w Komendzie Powiatowej Policji w Wałczu. 20 lutego Burmistrz brał udział w strajku rolników. 21 
lutego odbyło się kolejne spotkanie członków zarządu Stowarzyszenia na Rzecz Wsparcia Rozwoju 
Gmin Powiatu Wałeckiego. 22 lutego odbyła się rada budowy odnośnie budowy wodociągów w Krępie 
oraz Tuczno – Zdbowo – Mączno. Ogłoszono przetarg na rozbudowę świetlicy i remizy w 
Marcinkowicach. W ramach oszczędności z termomodernizacji gmina otrzymała białe certyfikaty, które 
będzie można sprzedać za kwotę około 40 tys. zł.  
 
Ad. Pkt. 5 
Podjęcie Uchwały Nr LXIV/499/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Tuczno na 2024 r. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym oddała głos Pani Skarbnik, która wyjaśniła zebranym 
zmiany w budżecie zawarte w uzasadnieniu do projektu uchwały.  
Głos zabrał radny Kurkiewicz, który pytał o koszt obsługi prawnej, na którą przeznaczono kwotę.  
Pani Skarbnik poinformowała, że należy sprawdzić czy taką informację można podać publicznie. 
Wyjaśniła ile rzeczy należało kupić w związku z remontem pomieszczenia w urzędzie.  
Głos zabrał radny Gajzler, który poprosił o przybliżenie o jakie szczegółowe usługi prawne chodzi.  
Głos zabrał Burmistrz, który wyjaśnił, że są to m. in. usługi związane z doradztwem finansowym, 
podatkowym. 
Głos zabrał radny Gajzler, pytał o kwota na zwiększenie liczby etatów obowiązuje na liczbę ustaloną z 
radnymi.  
Radny otrzymał potwierdzenie w tej kwestii.  
Przewodnicząca rozpoczęła głosowanie: 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Marek Gajzler, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, 
Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-Tereszczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Mariusz Błażewicz, Zbigniew Kurkiewicz 
NIEOBECNI (4) 
Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 
 

Ad. Pkt. 6 

Podjęcie Uchwały Nr LXIV/500/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie uchwalenia zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuczno na lata 2024 - 2036. 

Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały.  

Głos zabrała Pani Skarbnik, która wyjaśniła, że zmiany wprowadzone dotyczą tego samego czego 

dotyczyła uchwała w sprawie zmian w budżecie oraz dotyczy tylko 2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Gajzler, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, 

Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-Tereszczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mariusz Błażewicz, Zbigniew Kurkiewicz 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 7 

Podjęcie Uchwały Nr LXIV/501/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zaciągnięcia kredytu na 
finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa sieci wodociągowej i komunalnej 
oczyszczalni ścieków wraz z infrastrukturą towarzyszącą w miejscowości Marcinkowice” - II 
Etap. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
Głos zabrała Pani Skarbnik, wyjaśniła, że uchwała ta jest konsekwencją podjęcia uchwały w sprawie 
budżetu na 2024 r. oraz wieloletniej prognozy finansowej.  
Głos zabrał radny Kurkiewicz. Pytał, czy nie ma możliwości przesunięć w budżecie, aby uniknąć 
kredytu na taką sumę.  
Pani Skarbnik wyjaśniła, aby móc zbilansować budżet należy zaciągnąć taki kredyt . 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, 
Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-Tereszczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bożena Milewska  
NIEOBECNI (4) 
Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 
 
Ad. Pkt. 8 
Podjęcie Uchwały Nr LXIV/502/2024 Rady Miejskiej w Tucznie zmieniającej Uchwałę Nr 
LXIII/491/2023 Rady Miejskiej w Tucznie z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie ustalenia stawki 
dotacji przedmiotowej na dopłatę do funduszu remontowego dla zakładu budżetowego - 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tucznie na 2024 rok. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Głos zabrała Pani Skarbnik, która poinformowała o drobnej zmianie w uchwale.  

Głos zabrał radny Gajzler. Odniósł się do funduszu remontowego. Jeden z mieszkańców zwrócił uwagę 

radnemu na problem braku bieżących remontów, należałoby tym tematem zająć się na posiedzeniu 

Komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-

Tereszczak 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 

Ad. Pkt. 9 

Podjęcie Uchwały Nr LXIV/503/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wałeckiemu na dofinasowanie Punktu Konsultacyjnego i Interwencji 

Kryzysowej w Wałczu. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-

Tereszczak 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 10 

Podjęcie Uchwały Nr LXIV/504/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Tuczno w 2024 roku. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Głos zabrał radny Gajzler, która zauważył, że nie wpłynęły głosy w ramach konsultacji od podmiotów 

zainteresowanych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-

Tereszczak 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 11 

Podjęcie Uchwały Nr LXIV/505/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego Gminy Tuczno. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Głos zabrał Burmistrz, który wyjaśnił, iż uchwała ta jest konsekwencją zmiany ustawy. Burmistrz uznał, 

że zostanie stworzony dokument, w którym zawarty będzie ład przestrzenny Gminy Tuczno.  



 

7 
 

Głos zabrał radny Gajzler. Zdaniem radnego nadal należy uchwalić dokument o wyznaczeniu strefy 

rewitalizacji w Tucznie. Uchwała taka pozwoliłaby wymusić odbudowę centrum Tuczna.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-

Tereszczak 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 12 

Podjęcie Uchwały Nr LXIV/506/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy dla działek znajdujących się na terenie Gminy Tuczno. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Głos zabrał radny Sochacki. Na komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska spotkano się z 

przedstawicielami PZW, konkluzją były zmiany w umowie, aby wymagano więcej od dzierżawcy 

względem zarybiania.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że pamięta o tym zagadnieniu i na tyle na ile jest to możliwe, 

zapisy takie zostaną wprowadzone.  

Głos zabrał radny Gajzler. Poinformował, że jest sceptyczny względem słów Burmistrza. Zdaniem 

radnego warto wydzierżawić również inne jeziora dla PZW.  

Głos zabrał Burmistrz, zapewnił, że odpowiednie zapisy w umowie się pojawią.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-

Tereszczak 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 13 

Podjęcie Uchwały Nr LXIV/507/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie ustalenia wysokości 
opłat z tytułu zajęcia pasa drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy Tuczno. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-

Tereszczak 
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NIEOBECNI (4) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 14 

Podjęcie Uchwały Nr LXIV/508/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Tucznie na 2024 rok. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-

Tereszczak 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt 15 

Podjęcie Uchwały Nr LXIV/509/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej, biorącego udział w działaniach 

ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub 

gminę. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz, pytał czy stawki zaproponowane w uchwale były konsultowane ze 

strażakami, zauważył, że w gminach ościennych stawki są wyższe.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że stawki były konsultowane z OSP na posiedzeniu Zarządu 

Miejsko-Gminnego. Ustalono również, że kwoty te będą podnoszone co rok.  

Głos zabrał radny Błażewicz. Uznał, że nie ma nad czym dyskutować jeśli stawki zostały ustalone w 

uzgodnieniu ze strażakami. Dobrze byłoby spotkać się ze strażakami zdaniem radnego.  

Głos zabrał Burmistrz. Nie widzi przeszkód, aby na posiedzenia Komisji byli zapraszani członkowie OSP.  

Głos zabrał radny Gajzler. Zauważył, że członkowie OSP również mogą zaprosić radnych na swoje 

spotkania.  

Głos zauważył, że początkowo proponowana stawka była niższa, jednak ostatecznie przystano na 

stawce wyższej.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz, który zauważył, że w niektórych gminach można zauważyć ustalane stawki 

w postaci 1/75 przeciętnego wynagrodzenia, wtedy stawka aktualizuje się samoczynnie. Zaproponował 

takie rozwiązanie.  

Głos zabrał radny Gajzler. Jest zdania, że aktualne rozwiązanie jest lepsze, dzięki temu jest okazja do 

spotkania się ze strażakami i dyskusji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-

Tereszczak 
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NIEOBECNI (4) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt 16 

Podjęcie Uchwały Nr LXIV/510/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie Gminy Tuczno na rok 

2024. 

Przewodnicząca poinformowała o zmianie pojawiającej się w uchwale po czym odczytała projekt 

uchwały.  

Głos zabrał radny Gajzler, który wyraził swoje obawy o termin podejmowania uchwały.  

Głos zabrała Przewodnicząca, która poinformowała, że uchwała ta była w ubiegłych latach podejmowana 

nawet w terminach późniejszych.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Zasugerował, aby szybciej przystąpić do przygotowań i czyszczenia dna.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że należałoby proces czyszczenia powtarzać, jednorazowa 

akcja czyszczenia to za mało.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, Magdalena Wesół-

Tereszczak 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Piotr Rubak, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 17 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
Przewodnicząca odczytała zapytanie radnego Gajzlera.  

Głos zabrał radny Gajzler, który odniósł się również do swojej interpelacji złożonej na poprzedniej Sesji 

Rady Miejskiej. Radny otrzymał odpowiedź na nią i należałoby również ją omówić. 

Przewodnicząca odczytała wspomnianą interpelację radnego. 

Głos zabrał Burmistrz, który zauważył, że radny otrzymał odpowiedź na swoją interpelację.  

Głos zabrał radny Gajzler, uznał, że prawo wymaga, aby odczytać zarówno interpelację jak i odpowiedź. 

Radny pytał dlaczego pismo to zostało uznane za zapytanie, a nie interpelację. Zdaniem radnego jest to 

istotna kwestia i dlatego też powinno to zostać potraktowane jako interpelacja.  

Głos zabrał prawnik obecny na sesji, nie rozumie dlaczego radny upiera się przy kwalifikacji pism, gdyż 

dużej różnicy między nimi nie ma, oba są umieszczane na BIPie jak również odpowiedzi na nie. 

Kwalifikacja pisma nie ma znaczenia, gdyż odpowiedzi radny otrzymuje.  

Głos zabrał Burmistrz, który zaznaczył, że kopalnia kruszywa nie jest drobiazgiem, gdyż jest to coś co 

będzie miało wpływ na środowisko. Burmistrz aktualnie czeka na stosowne decyzje i uzgodnienia. Należy 

zwrócić uwagę również na transport kruszywa. Zauważył również, że sianie paniki nie jest potrzebne.  

Głos zabrał radny Gajzler. Zdaniem radnego to urząd upiera się przy kwalifikacji jego pism. Zdaniem 

radnego tematu kruszywa, tak jak innych inwestycji tego typu należy pilnować od początku. Radny 

odczytał odpowiedź, którą otrzymał. Zwrócił uwagę, że względem uchwalonej Strategii Rozwoju Gminy 

taka inwestycja stoi w sprzeczności. Radny zauważył, że można zamówić kontrekspertyzę w tej sprawie.  
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Głos zabrał prawnik, który zauważył, że radny Gajzler wymaga, aby Burmistrz wypowiedział się na temat 

trwającego postępowania administracyjnego. Burmistrz nie powinien się wypowiadać na temat 

trwającego postępowania.  

Głos zabrał radny Gajzler, chce, aby Burmistrz poinformował o tym jakie działania ma zamiar podjąć.  

Głos zabrał Burmistrz, nie może określić swojego stanowiska w środku postępowania, poinformował, że 

czeka na wszelkie uzgodnienia, opinie innych instytucji. Zaznaczył, że decyzja będzie podjęta zgodnie z 

obowiązującymi przepisami.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz, pytał na jakim etapie jest inwestycja związana z remizą w Tucznie.  

Głos zabrał Burmistrz, aktualnie gmina czeka na zgodę na wycięcie drzew na terenie, aby móc je 

przygotować pod budowę. Projekt ma być gotowy do końca marca.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Pytał czy do przetargu gmina przystąpi dopiero po otrzymaniu projektu. 

Głos zabrał Burmistrz, potwierdził słowa radnego.  

Głos zabrał radny Błażewicz. Podczas spotkań Komisji spotykano się z przedstawicielami Izby Rolniczej. 

Goście przedstawiali sytuację rolników, która była bardzo nieciekawa, ostatnie dni pokazują, że nie dzieje 

się dobrze. Radny uznał, że radni mogą powrócić do tematu podatków i zastanowić się nad obniżeniem 

podatków dla rolników. Zaproponował prace nad pomocą dla rolników.  

Głos zabrał Burmistrz, jego zdaniem nie można już powrócić do stawki podatku rolnego, uchwała została 

podjęta na dany rok kalendarzowy. Burmistrz zwrócił również uwagę, że aktualna sytuacja nie jest 

spowodowana aktualnymi stawkami podatkowymi i to Państwo powinno się zająć tym problemem. 

Burmistrz zauważył również, że rolnicy mogą wystąpić z wnioskiem do Burmistrza o umorzenie podatku 

w części lub w całości lub rozłożeniu go na raty.  

Głos zabrał radny Sochacki, nie zgadza się z Burmistrzem. Na pierwszym spotkaniu radni ustalili, że o 

10% zostanie obniżony podatek rolny, na kolejnej komisji ostatecznie nie obniżono tych kwot jak również 

na sesji.  

Głos zabrał Burmistrz. Gmina pomaga rolnikom, co było widać w trakcie suszy. Prezes Izby Rolniczej 

wystosował prośbę, by gmina przyjmowała wnioski dotyczące suszy wbrew obowiązującym przepisom 

co uczyniono, dzięki czemu Gmina Tuczno jako pierwsza w województwie zaczęła przyjmować te 

wnioski, które mogły być szybko rozpatrzone. Uchwała o obniżeniu podatku dla rolników była 

procedowana jednak radni postanowili jej nie przegłosować.  

Głos zabrał radny Gajzler, zauważył, że to Rada nie przegłosowała wspomnianej uchwały.  

Głos zabrał radny Błażewicz, zwrócił się do prawnika, czy jest możliwość podjęcia takiej uchwały nawet 

w tym momencie jeśli zmiana byłaby na korzyść podatnika. Poprosił o sprawdzenie tej kwestii.  

Głos zabrał radny Gajzler. Chciałby się dowiedzieć nad czym pracuje aktualnie Stowarzyszenie na Rzecz 

Wsparcia Rozwoju Gmin Powiatu Wałeckiego.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że trwają prace nad strategią, jednak w tym wypadku nie 

można liczyć na odstępstwo od opinii Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Gmina poprzez 

stowarzyszenie chce się skupić na termomodernizacji budynku po gimnazjum oraz modernizacji plaży 

miejskiej.  

Głos zabrał radny Sochacki. Radny pytał o projekt uchwały, który został odrzucony względem 

wprowadzenia go do porządku obrad. 

Głos zabrał Burmistrz, poinformował, że taki projekt został stworzony, ponieważ dotychczasowy 

dzierżawca złożył wniosek o przedłużenie dzierżawy, a to do Rady należy taka decyzja. 

Głos zabrał radny Gajzler. Stwierdził, że o przetargu powinno się decydować wcześniej. Prace nad tym 

tematem powinny się rozpocząć we wrześniu. Radny zauważył, że w umowie dzierżawy powinny być 

zapisy dotyczące ewentualnego remontu obiektu w razie otrzymania środków na tego typu działania.  

Głos zabrał Burmistrz. Zaznaczył, że należy się kierować zapisami ustawy o gospodarce 

nieruchomościami.  

Głos zabrał radny Gajzler. Pytał o budynek po dawnej szkole w Płocicznie.  
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Głos zabrał Burmistrz. Poinformował, że to do radnych należy decyzja co czynić dalej. Radni otrzymali 

propozycję stowarzyszenia i powinni zdecydować jaki kierunek obrać.  

Głos zabrał radny Gajzler, uznaje, że należy temat skierować do komisji budżetowej, odbyło się 

spotkanie z prezesem, gdzie dyskutowano nad propozycją stowarzyszenia.  

Głos zabrał Burmistrz, który jest zwolennikiem tej współpracy, obiekt aktualnie niszczeje.  

Głos zabrał radny Gajzler. Propozycja stowarzyszenia to wstęp do negocjacji zdaniem radnego, należy 

negocjować zaproponowane warunki.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że nie jest osobą kompetentną do zwoływania komisji.  

Głos zabrała Skarbnik Gminy. Odwołała się do zapytania radnego Gajzlera, który w piśmie zawarł, iż na 

spotkaniu brali udział pracownicy urzędu, co może sugerować ich dużą liczbę. Skarbnik wyjaśniła, że w 

spotkaniu uczestniczyła ona oraz jeden pracownik, który był zaangażowany w organizację spotkania.  

Głos zabrał radny Sochacki. Zaprosił wszystkich w imieniu Dyrektor GOKu oraz swoim na 693 urodziny 

Tuczna, w sobotę o godz. 17:00 w GOKu. Przewidziano różnego rodzaju niespodzianki, nowy produkt 

regionalny.  

Ad. Pkt. 18 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Ad. Pkt. 19 

Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 
 

Ad. Pkt. 20 

Zamknięcie LXIV Sesji Rady Miejskiej w Tucznie. 
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